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The following information from the Registry af the lnf  ernati onal 
Court of Justice is communicated to the Press: 

In the caae concerning the PJorthsrn Camsroons ( ~ ~ h m e r o u n  1. 
United ~ i n g d o m )  , the Federal Republic of Cameroun requeated the  ex- 

tenaion by t w o  montha af the time-lirinit fixed f o r  the ffling of its 

MerzorSal, rPhich was t o  expire on 1 Novembar 1961, Followiqj the 
oonaultation of the other Party, t h e  fieaident of the Court, by an 

Order of 2 November 1961, htas decided t o  extend t o  3 Jan- 1962 the 

the-lbit for the f i l i n g  of the Nemorial of Cameroun and to 2 May 1962 

the the-13mit f o r  the filing of the Gounter-ln!emoriol of the United 

Kingdom. 

The Hague, 8 November 1961. 

Les renseignements suivanta Bmanant du Greffe de la Cotrr 

internationale de Juatice sont mis à la disposition de la presse r 

En l'affaire du Cmeroun septentr ional  (~ameroun c, ~o~aurnedni ) ,  

la République f6dérale du Cameroun a demandé A la Cour de prolonger 

de deux mois le ddltiill fixé pour le depet de aon mdmoire, delai qui 

expirait au l e r  novembre 19@. ~ p r b s  consultatPon de la Partie 
f 

adverse, le Président de la EQUT 8,  par ordonnance du 2 novembm 1961, 

déoidé de reporter au 3 janvier 1962 la date d'expiration du délai 

pour le depet du memoire du Cmeroun  et au 2 mai 1962 la date 

drexpiration du d é l a i  pour le dépBt du contre-m6moire du Royawne4Ei. 

La Haye, le 8 novembre 1961 
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